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Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 27. maj 

2. Opdatering af aktionen vedr.  servitutter 

3. Plan for det videre forløb 

4. Eventuelt 

5. Næste møde 

 

 

Referat: 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referat godkendt uden kommentarer. Legeplads er gennemgået og reperationer gennemført. 

 

2. Opdatering af aktionen vedr.  servitutter 

 

Johannes gennemgik forløbet og dialogen med kommunen m.h.t. deres håndtering af områdets 
servitutter. Efter længere tids dialog via mail lykkedes det Johannes at få et møde med forvaltningen, 
som har ansvar for dette område. Det primære spørgsmål, som vi ønsker afklaret, er, om kommunen 
har påtaleret eller påtalepligt ifm sager som omhandler områdets servitutter. Dette spørgsmål er dog 
endnu uafklaret. 

 

3. Plan for det videre forløb 

 

Johannnes har fundet en advokat, som kan vejlede os i den videre dialog med kommunen. Dette er 
Peter Hyldahl, Clemens Advokater.  

Planen er at få udarbejdet et notat, som beskriver reglerne for hvordan kommunen skal administrere / 
håndhæve servitutterne i fremtiden og dermed give de enkelte medlemmer et klart grundlag for hvad 
de skal gøre for at håndtere fremtidige sager på den rette måde. 

Johannes sender oplæg til  brev til kommunen om notatet før dette sendes. 

Det videre forløb præsenteres og diskuteres på kommende generalforsamling. 

 

4. Eventuelt 

Intet til dette punkt. 



 

5. Næste møde 

 

Det næste bestyrelsesmøde er aftalt til onsdag d. 15. Januar 2020. Johannes indkalder. 

 

Lars Poulsen 

2019.11.06 


